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Raymond Londal (H) og
de andre opposisjons-
politikerne vil gi Sisa
en kjærkommen jule-
gave. 

Opposisjonspartiene Høyre,
Venstre, Kystpartiet og Frp er i
sitt felles budsjettalternativ for
2011, blitt enige om å gi Sisa kul-
tursenter til sammen en million
kroner for å sikre videre drift.

– Opposisjonen er enstemmig
imponert over det arbeidet Sisa
gjør og de resultatene de har fått
til. Sisa gir mange mennesker en
bedre hverdag og muligheten til
en bedre fremtid. Inkludert råd-
mannens forslag på 240.000
kroner, har vi derfor satt sam-
men en pakke verd en million,
sier leder i Alta Høyre, Raymond
Londal. 

Håper på Ap/SV-støtte
I Sisa-millionen øremerkes
200.000 kroner årlig fra Den
kulturelle skolesekken til fler-
kulturelle skoleprosjekter i regi
av Sisa. 200.000 settes av til
inkluderingsarbeid blant flykt-
ninger og 360.000 går til å være
et lavterskeltilbud innen rus og
psykiatri.

– Vi har ingen ønske om at Sisa
skal havne på gata og håper Ap
og SV støtter vårt forslag, sier
Londal på vegne av opposisjo-
nen.

Overrasket og glad
Dersom ikke Sisa får inn penger
kan gata bli neste alternativ.
Kultursenteret mister sine loka-
ler i DNB-bygget fra nyttår, sam-
tidig som prosjektmidlene som
gir lønn til daglig leder, pluss et
par andre renner ut. Søknaden
til nye midler fra Rådet for psy-
kisk helse ble avslått for noen
uker siden, noe som kan bety at
daglig leder John Tore
Martinsen de andre er uten jobb
om en knapp måned. Dersom
opposisjonen når frem med sitt

forslag kan lykken snu.
– Hvis et slikt budsjett slår til er

alle våre bekymringer slukket.
En million vil gi oss det vi treng-
er for å sikre den profesjonalite-
ten i bunnen som vi etterstre-
ber, sier Sisa-leder Martinsen.

På egne bein
Han mener en økonomisk
trygghet i denne størrelsesor-
den vil gi Sisa mulighet til å bli
voksen.

– Med en økonomisk sikkerhet
i bunn vil vi kunne begynne å
tjene litt penger på våre egne
prosjekter. Vi har mange ressur-
ser her på senteret og selv om vi
ikke kommer til å bli noen stor
bedrift, er målet at vi skal klare å
skape inntekter slik at vi kan
bidra til drifta selv, sier han.

Enorm støtte fra folk
Sisa har rundt 20 organisasjoner
og usikkerheten den siste tida
har preget alle Sisa-vennene.
Martinsen forteller imidlertid
om stor støtte fra omgivelsene.

– Vi har opplevd en enorm
varme fra folk. Både fra de som
har venner og familie i tilknyt-
ning til Sisa, men også fra vanli-
ge folk i gata. Mange har kom-
met bort og sagt at de følger med
oss og at de synes Alta absolutt
bør ha et tilbud som Sisa.

Martinsen minner om at ikke
alle i Alta er like godt stilt.

– Det er ikke alle som har råd å
gå på konserter eller kino eller
teater. Det er mange som har lite
penger, det kan man bare se på
Navs statistikker. For disse men-
neskene er Sisa en kjærkommen
støtte. 

Vil gi Sisa 
en million

GAVMILD: Raymond Londal i Alta Høyre mener det er så viktig at Sisa får leve at
han sammen med opposisjonskameratene foreslår en million til kultursenteret i
neste års budsjett. (Foto: Odd Magne Haugen)

Av Hanne Larsen

hanne@altaposten.no

Vi har ingen ønske
om at Sisa skal
havne på gata og
håper Ap og SV 
støtter vårt forslag.

Raymond Londal, Høyre

Kommunen hadde tegnet
inn kun deler av løypenet-
tet og villedet dermed SNO
ute på kontroll.

Statens Naturoppsyn (SNO)
gjennomførte sommeren 2010 kon-
troll i området ved Suoppat.
Oppsynet kom over kun et tilfelle av

det de mente var ulovlig motorferd-
sel. Hytteeieren stod imidlertid på at
han hadde forholdt seg til eksiste-
rende lovlig løype.

– Heldigvis tok tjenestemannen fra
SNO kontakt med meg over mobilte-
lefonen. Det viste seg at de hadde tatt
utgangspunkt i løypa som var tegnet
inn på kartet som lå ute på Alta kom-
munes hjemmeside. Her var dessver-
re løypa ikke tegnet inn i tråd med
godkjent trasé, men var avsluttet for
tidlig. I forhold til hytteeieren, som
hadde alt sitt på tørre, ble det ordnet

opp på stedet. Det ble aldri opprettet
noen sak, sier Jon-Håvar Haukland og
legger til:

– Vi beklager feilen både overfor
SNO og ikke minst den aktuelle hyt-
teeieren. Kartet som ligger ute på
hjemmesiden vår er rettet opp og gir
nå korrekt informasjon.

Kontrollen avdekket ingen ulovlige
forhold, men Jon-Håvar Haukland
mener at det likevel ikke er noe bevis
for at det ikke foregår ulovlig kjøring
i området.

Feil i løypenettet
Av Jarle Mjøen

jarle@altaposten.no

av kjøring. Samtidig tror jeg det er vik-
tig at vi er føre var og gjør det som er
mulig for å begrense motorisert ferd-
sel på sommeren.

Ingen problem
Lederen i hytteforeningen, Olav
Nilsen, hevder at motorferdselen inn i
området har avtatt etter at feltet ble
utvidet. Hans inntrykk er at hytteeier-
ne forholder seg til reguleringsplanen
både i forhold til bygging og annen
bruk av området.

– Min egen hytte står nærmest midt i
motorferdselsløypa. Jeg har svært
mange døgn på hytta i løpet av året, og
har derfor god oversikt over kjøringen
i området. Sommerstid er det ikke mer
enn to tre som passerer i døgnet, og
det kan neppe bekymre noen, påpeker
Nilsen.

Han viser også til at hytteforeningen
har gjort et viktig arbeid for å reparere
og forebygge terrengslitasje. Kjøre-
sporet er delvis utbedret slik at bruker-
ne ikke motiveres til å finne nye og
mer behagelige kjørespor. I tillegg er
det laget fysiske avstengninger som
begrenser kjøresporet i bredden.

– Jeg vil på det bestemte avvise at det
er lovløse tilstander i Suoppat, sier
lederen i hytteforeningen.

Ulik kultur
Blant hytteeierne i Suoppat er det
stort sprik i synet på motorisert ferd-
sel. Blant skeptikerne finner vi flere
tidligere og nåværende politikere. Geir
Ove Bakken, Torfinn Reginiussen,
Ottar Grimstad og Kurt Helge Bakken
regnes til de restriktive. På den andre
siden står Ole Steinar Østlyngen og
Håkon Nilsen – begge aktive i hyttefor-
eningen.

– Det er bare å se på kjøresporene som
finnes i området, så forstår man at det
har foregått motorisert ferdsel her
over en lengre tidsperiode. Det vil
overraske meg veldig om det er helt
slutt, påpeker Jon-Håvar Haukland.

Han tror ikke debatten rundt forvalt-
ningen av feltet vil stoppe.

– Det er nok en kulturkollisjon blant
brukerne av området når det gjelder
motorisert ferdsel.  

Jeg kan ikke tenke meg at jogges-
koene mine setter varige spor. 

Geir Ove Bakken

KULTURKOLLISJON: Jon-Håvar Haukland i
Alta kommune mener det er en kulturkol-
lisjon blant hytteeierne i Suoppat-feltet
når det gjelder forholdet til motorisert
ferdsel.

e er bruken av området relativt skånsom.(Foto: Suoppat-Bjørn) 


